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SKRIFTLIG FORESPØRGSEL E-3619/06
af Christoph Konrad (PPE-DE)
til Kommissionen

Om: De første resultater af kvotehandelsordningen for CO2

1. Hvilke erfaringer har Kommissionen høstet et år efter gennemførelsen af direktivet om en 
ordning for handel med kvoter for drivhusgasemissioner? Hvor ser Kommissionen fordele, og hvor 
ser den ulemper/problemer ved ordningen i praksis? 

2. Hvilke lande har opfyldt målene i Kyoto-protokollen med deres nationale tildelingsplaner, og 
hvilke har ikke? Hvilke årsager er der efter Kommissionens opfattelse til disse forskellige resultater? 
Hvordan agter Kommissionen at opnå en ensartet gennemførelse i alle EU's medlemsstater?

3. Vil Kommissionen på baggrund af disse erfaringer foretage ændringer i ordningen for handel 
med emissionskvoter? Hvis ja, hvilke? Hvis nej, hvorfor ikke?

4. Hvordan vurderer Kommissionen den kendsgerning, at tyske forbrugere kan forvente 
væsentligt højere energipriser som følge af, at den tyske regering tildeler færre emissionskvoter for 
perioden 2008-2012? 


